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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Titkosítás helyett mikor tudhatjuk meg a cigányság 
termékenységi rátáját, ahogy azt a KSH is szeretné?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Pokol  Béla  alkotmánybíró  a  korábbi  (Európa  végnapjai  -  A  demográfiai  összeroppanás
következményei című) könyvében is kimondta, hogy a cigányság generációnként megduplázódik -
míg a  magyarság megfeleződik,  tehetjük hozzá,  de sajnos  nem láthatunk hivatalos  kimutatást  -
miért?
 
Néhány  éve  Kapitány  Balázs,  a  KSH  Népességtudományi  Kutatóintézet  főmunkatársának  egy
prezentációjában láttam megyei bontását a termékenységi rátának, ott a cigányság által alig lakott
megyében 1,1 körüli volt szám, azaz a magyarságé ez alatt lehet, tehát nemzedékenként tényleg
megfeleződünk...  Miért  ne  lehetne  a  törvény szerinti  13  nemzetiséget  nemcsak népszámláláson
külön mérni, de a születésszámukat is vizsgálni külön?
 
Megkeresésemre  a  KSH  ezt  válaszolta  nekem:  „a  népesség  nemzetiségi  hovatartozásának
nyilvántartásában  a  törvényhozás  az  illetékes,  ebben  a  KSH-nak  nincs  jogköre.  A nemzetiségi
hovatartozás  szerinti  termékenységre  vonatkozó  igény  már  többször  felmerült,  de  a  jelenlegi
jogszabályok nem teszik lehetővé, hogy a születési statisztikai kérdőívre rákerüljön a nemzetiségre
vonatkozó kérdés.”
 
A cigányság népességrobbanásából nem pusztán a cigánybűnözés fokozódása következik, hanem az
eltartók-eltartottak  arányának  romlásával  az  államháztartás  fenntarthatatlansága  fenyeget.  A
struccpolitika helyett mikor tudhatjuk meg tehát a cigányság termékenységi rátáját? Hajlandók-e
jogszabályi módosításra ennek érdekében, ahogy a KSH is szükségesnek tartja?



 
 
Várom megtisztelő válaszát!
 
Köszönettel:
Novák Előd
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